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Dok mnogi na Zapadu dižu galamu geopolitičkih iluzija o ‘obuzdavanju’ naglog gospodarskog 

rasta Kine, kako bi očuvali europsku i američku hegemoniju, Helga Zepp-Larouche, vrativši se 

nedavno iz Azije, donijela je natrag mnogo drugačiju perspektivu Kine: 

“Kina je kulturna nacija koja nije imperijalistička, i čiji interes je još više razviti čovječanstvo, a 

to je zamisao iza Novog puta svile.“ 

Barem od vremena reformi Deng Xiaopinga, primjenjujući ispravna znanstvena načela, Kina je 

ostvarila najveću gospodarsku preobrazbu od bilo koje zemlje na ovom planetu.  I sad su na 

raskrsnici, gdje kažu: Preobrazit ćemo druge, još nerazvijene krajeve Kine, i podići životni 

standard ljudi, i iznad svega napravit ćemo time uzor razvoja pristupačan svima, u vidu Novog 

puta svile u tradiciji starog Puta svile.  Ovo je otvorena zamisao.  Svatko je pozvan pridružiti se i 

pridonijeti.  Javno je uključiva i nije usmjerena protiv takozvanih geostrateških interesa drugih 

nacija ili skupina nacija. 

 
Helga Zepp-LaRouche, Predsjednica Schillerovog Instituta 

 

 „Ovo je vrlo važna razlika.  Ne radi se o geopolitici, već dinamičkoj zamisli razvoja ljudskog 

roda okrenutog višim dosezima.  I više sam nego voljna uključiti se u dijalog s vama, jer je od 

presudne važnosti za Njemačku da imamo razumijevanje toga.“ 

Vrlina nikad ne stoji na osami.      Onaj koji živi u skladu s njom imat će susjede.

- Konfucije



U njenoj internetskoj konferenciji BüSo-a 11. rujna Helgu Zepp-LaRouche pitali su o alternativi 

poltici Zapada koja se širi oko BRICSa.  U svom odgovoru, iznijela je svoje utiske sa svoje 

posjete Kini krajem kolovoza i počekom rujna. 

Ne samo da Kina nastavlja izvanrednim napretkom u izgradnji infrastrukture diljem zemlje—

tempom nečuvenim danas u Europi, naglasila je [Helga], već vlada istovremeno teži osigurati da 

stanovništvo ostane svjesno svog dugog i bogatog nasljeđa, kao što je Veliki zid ili Put svile.  

Ona, sama, imala je osjećaj toga za vrijeme svog 'puta otkrivanja činjenica' Starim putem svile, 

na koji se s drugima uputila kroz Zapdnu Kinu. 

Njen dvotjedni posjet obilovao je sastancima i konferencijama, no željela je dati sažetak svojih 

iskustava.  „Ovo ima veliku važnost: Moramo osugurati da njemački narod, drugi narodi Europe 

i Amerike steknu pravo razumijevanje što se događa u Kini s Putom svile i njenom svemirskom 

politikom.“ 

Obično se čuje od trusta mozgova na Zapadu, rekla je Zepp LaRouche, da Kina samo hoće 

proširiti svoj utjecaj, i povećati svoje imperijalno širenje.  „Ne može biti goreg od toga“, 

napomenula je.  No ti Zapadnjaci prosuđuju gospodarsku i svemirsku politiku Kine 

preslikavajući na Kinu ono što oni sami rade kad slijede geostrateške interese, kao što EZ slijedi, 

i želi proširiti Zajednicu stalno sve dalje.  Bivši predstavnik vanjske politika EZa Solana, i 

sadašnji Predsjednik Komisije EZa Barroso izjavili su da nema granica širenju EZa. 

 „EZ je neoimperijalistička tvorevina koja slijedi geopolitičke interese smatrajući ih prodornim 

proturječjem glede navodnih geopolitičkih interesa drugih zemalja, kao što su SAD, Rusija, 

Kina, skup BRICSa.  I tu leži grješka.“ 

Ono što motivira kinesku politiku i što je postalo svjetionikom zemalja BRICSa i sve većeg broja 

zemalja oko njih, nastavila je Zepp-LaRouce, „nije geopolitika.  Narod Zapada ne može ni 

zamisliti da postoje zemlje koje ne djeluju na osnovi neoliberalizma, monetarizma, pozitivizma, i 

geopolitike, i čiji aksiomi nisu možda istoznačni, ali su vrlo slični, razmišljanju i načelima koje 

je Gottfried Leibniz izložio krajem 17. i početkom 18. stoljeća—to jest, istinska razvojna 

perspektiva univerzalne povijesti čovječanstva, koja je u cijelosti usporediva s politikom 

Američke revolucije ili politikom Johna Quincyja Adamsa, jednog od najranijih Predsjednika, 

koji je rekao:  Potreban nam je savez suverenih republika koje zajednički sudjeluju u ciljevima 

čovječanstva za uzajamnu korist svih.. 

„Izrazito to Kina slijedi danas.“ 

Mnogi ljudi to ne bi mogli razumijeti, ili vjerovati, kazala je Zepp-Larouche.  No ona ih može 

uvjeriti da Kina u ovom trenutku djeluje na osnovi 5,000 godina kineske povijesti, više od bilo 

koje druge zemlje.  To je razvidno, naprimjer, po ulozi koju Konfucije još uvijek ima danas u 

samosvojnosti Kine, a također i po drugim „lijepim stvarima“ kao što je kineska kuhinja, poznata 

širom svijeta. 
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